
 

 

Til Folketinget – Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 421 af 11. september 2023 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peder Hvelplund (EL) og Theresa 

Scavenius (ALT). 

 

 

Jeppe Bruus 

/ Søren Schou 

  

27. september 2023 
J.nr. 2023 - 6923 

 

Offentligt
KEF Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 421

Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget 2022-23 (2. samling)



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, hvor meget kulbrinteskattefradrag Noreco/BlueNord har fået de 

sidste 5 år? Beløbet bedes opgjort pr. år. 

 

Svar 

Som skatteminister udtaler jeg mig ikke om konkrete selskabers skatteforhold. I lyset af 

den særlige tavshedspligt i skatteforvaltningslovens § 17, stk. 1, finder jeg det således mest 

korrekt ikke at redegøre for størrelsen af Noreco/BlueNords kulbrintefradrag i de seneste 

5 indkomstår. 
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